
Forslag	til	årsmøtevedtak	fra	Mathias	Dørmænen:	

	

Protokoll	som	føres	fra	styremøter	etter	idrettslagets	lov	§10(3)	skal	etter	hvert	møte	offentliggjøres	
på	klubbens	hjemmesider.	

	

Idrettslagets	lov	

«Det	skal	føres	protokoll	fra	styremøter.»	

	

Begrunnelsen	for	forslaget	er	at	det	skal	være	mulig	for	medlemmene	i	klubben	å	følge	med	på	hva	
som	blir	tatt	opp	og	vedtatt	i	styret.	Slik	ordningen	er	i	dag	hvor	protokollen	hemmeligholdes	er	det	
umulig	for	medlemmene	å	være	oppdatert	på	hva	som	skjer	i	klubben.	

Forslaget	er	også	i	tråd	med	Norges	Basketballforbunds	prinsipper	for	kommunikasjon.	I	NBBF’s	
kommunikasjonsstrategi	2016-2020	fremgår	det	at	«Åpenhetskulturen	skal	skapes	ved	at	NBBF	i	alle	
sammenhenger	er	åpne	om	sitt	arbeid,	sine	disponeringer	og	de	valg	som	gjøres.	Vi	skal	invitere	til	
åpen	og	god	dialog	med	og	mellom	medlemmer	og	klubber	for	å	sikre	en	god	kultur	i	vår	idrett.	Vi	
skal	ikke	frykte	resultatet	av	åpenhet.»	

	

Styret	støtter	forslaget.	


